

5D HANOI + HALONG BAY OVERNIGHT CRUISE

TOUR CODE: HAN5HC

Day	B'FAST	LUNCH	DINNER	HOTEL OR SIMILAR CLASS
1		→	Vietnamese Specialty Cuisine	4 ★ The Q Hotel Hanoi
2	In hotel	Set Menu on Cruise	On Cruise	4 ★ Calypso Cruise
3	On Cruise	Cruise Buffet	Vietnamese Seafood	4 ★ Song Loc Luxury Hotel
4	In hotel	International Buffet	Chinese Style Dinner	4 ★ Nesta Hotel & Spa Hanoi
5	In hotel	→		



Day 01: Singapore → Hanoi - the ancient capital city of Vietnam.

Assemble at Singapore Changi Airport for your flight to Vietnam, Noi Bai Airport. Meet and greet by our friendly Vietnam guide upon arrival.

Day 02: Hanoi – * Halong Overnight Cruise (BBF at the hotel. Transfer to Halong Bay)

Begin your day with a fulfilling breakfast at the hotel, setting the perfect tone for the adventures ahead. Embark on a scenic 3.5-hour ride to Ha Long City, relishing in the breathtaking views of Vietnam's countryside along the way. Upon arrival in Ha Long City, board the cruise ship that will take you on an unforgettable exploration of Ha Long Bay, a UNESCO World Heritage Site. You can enjoy a welcome drink and receive a brief introduction along with safety guidelines. After that, indulge in a delectable selection of dishes for lunch while cruising through the stunning surroundings of Ha Long Bay, perfectly complementing the natural beauty surrounding you. You also will engage in a variety of activities offered by the cruise, such as sailing through captivating caves by rowing shared sampan, kayaking on your own, or enjoying a refreshing swim in the emerald waters of Ha Long Bay. As the day progresses, witness the mesmerizing sunset over the bay while savouring a delicious dinner onboard, creating a truly magical and unforgettable experience. Conclude your day by spending the night on the Ha Long Bay cruise, immersing yourself fully in the enchanting beauty and tranquility of this natural wonder.

Day 03: * Halong Bay Cruise - Queen Cable car (enjoy a bird's eye view of Halong Bay) - Zen Garden - Koi bridges - Samurai race – Grand Sunwheel (Asia highest wheel)

Starting your day early to catch the sunrise over the serene beauty of Ha Long Bay is a fantastic idea. It's such a breathtaking sight, with the sun casting its golden hues over the thousands of limestone islands dotting the bay. After soaking in the tranquillity of the sunrise, enjoying breakfast aboard your cruise ship is the perfect way to fuel up for the day ahead. As you leisurely cruise through Ha Long Bay, surrounded by the majestic karst formations rising from the emerald waters, be sure to have your camera ready to capture the awe-inspiring scenery. Brunch on board while cruising back to Ha Long City pier sounds like a delightful way to savour the flavours of the region while taking in the final views of the bay. Upon arrival back in Ha Long City, ahead to take the Queen cable car ride over the sea which offering panoramic views of the surrounding landscape. Visiting the Zen Garden and indulging in some indoor games adds a touch of relaxation and fun to the day's itinerary. Crossing the Koi Bridge and participating in the Samurai race sounds like an exciting cultural experience, allowing you to immerse yourself in the traditions of the region. And finally, topping off the day with a ride on the Grand Sunwheel, the highest wheel in the Asia region, promises spectacular views of Hanoi from above, a fitting end to a day filled with adventure and exploration.

Day 04: Literature temple - Sword Lake – Ngoc Son temple - Water Puppet Show (special national spectacle of Vietnam)

Start your day by visiting the Temple of Literature, which is not only a religious site but also Vietnam's first national university. This well-preserved complex is a testament to Vietnam's rich scholarly traditions and Confucian heritage. After immersing yourself in history and academia, take a leisurely stroll to Hoan Kiem Lake, also known as Sword Lake, located right in the heart of Hanoi. This picturesque lake is surrounded by lush greenery and is a popular spot for locals and tourists alike to relax and enjoy the scenery. Connected to the lake by the iconic red bridge, Ngoc Son Temple is a small but beautiful temple situated on a tiny island in the northern part of Hoan Kiem Lake. Dedicated to the national hero Tran Hung Dao, this temple offers stunning views of the lake and its surroundings. In the evening, experience one of Vietnam's most beloved cultural traditions - the Water Puppet Show. This unique art form originated in the rice fields of the Red River Delta and involves intricately carved puppets performing on water accompanied by traditional music and storytelling. It's a mesmerizing spectacle that offers insight into Vietnamese folklore and traditions.

Day 05: Thang Long Imperial Citadel – Grand church – Grand Opera House → Singapore



HAN5HC_BH_26APR24

康泰旅行社
HONG THAI TRAVEL



6533 1788



enquiries@hongthai.com.sg

Note:

1. During major international or local festive events, accommodation may not be arranged as stated as above.
2. Tour groups may be merged and sequence of itinerary is subject to change without prior notice.
3. Bonus tour will be not replaced nor refunded.
4. All hotel ratings are based on local standard. In case of hotel rooms are running full, an equivalent standard hotel will be served as replacement.
5. In the event of any discrepancy between the English and Chinese itineraries, the Chinese version shall prevail.
6. Room type, size and/or view are allocated by hotel/resort, subject to availability.
7. Tour is fully conducted in Mandarin.

5天河内。下龙湾邮轮之旅



TOUR CODE: HAN5HC

天数	早餐	午餐	晚餐	酒店住宿或同级
1		→	越式特色美食风味餐	4★河内The Q酒店
2	酒店内	越式套餐	邮轮内	4★下龙湾Calypso精品邮轮
3	邮轮内	邮轮自助餐	越式海鲜餐	4★下龙湾松萝豪华酒店
4	酒店内	国际自助餐	中越晚餐	4★河内内斯塔酒店
5	酒店内	→		



第一天：新加坡 → 河内 - 越南古都

汇集在新加坡樟宜机场，准备搭乘飞往越南的航班，抵达 Noi Bai 机场后，将由我们的越南导游迎接。

第二天：河内 - * 乘搭下龙湾邮轮 (早餐于酒店内。前往下龙湾)

在酒店用餐。然后，踏上前往下龙湾的旅程。沿途将欣赏到越南乡村的壮丽景色 (车程约 3.5 小时)。到达下龙湾后，乘搭游船，开启探索世界文化遗产-下龙湾的难忘之旅。你可在游轮上品尝午餐还有享受游轮提供一系列的各种活动，比如乘坐共享的小船或者享受单人皮划艇穿越引人入胜的洞穴，或者在下龙湾的翡翠水域中享受清爽的游泳。随着一天的结束，你可边欣赏夕阳西下的美景，边享用美味的晚餐，这将是一次难忘的体验。最后，在下龙湾游轮上过夜，让你完全沉浸在这片自然奇观的美丽与宁静之中。

第三天：* 下龙湾邮轮 - 女皇双层缆车 (体验高空鸟瞰下龙湾景色) - 日本公园 - 锦鲤桥 - Samurai 滑道 - 太阳之眼摩天轮 (亚洲最大之摩天轮)

一早起身欣赏日出。在享受了日出的宁静之后，在游轮上享用早餐。当穿梭于下龙湾的时候，被翡翠般的水域环绕着的同时，你一定要准备好相机，捕捉令人惊叹的风景。早午餐将在游轮返回下龙市码头的途中享用，你可以品尝到当地的美食，同时欣赏着海湾最后的景色。回到下龙湾后，前往乘坐皇后缆车飞越海湾，尽情欣赏周边风景的全景。参观禅修花园，参与一些室内游戏，为当天的行程增添一丝放松和乐趣。跨过锦鲤桥，体验 Samurai 滑道，听起来是一次激动人心的体验，让您沉浸在这个地区的传统之中。最后，在亚洲最高的大摩天轮上完成这一天的行程，从高处欣赏河内的壮丽景色，为充满冒险与探索的一天画上完美句点。

第四天：国子监 - 环剑湖 - 玉山寺 - 水上木偶剧 (越南传统民间舞台戏)

早上开始你的一天，参观国子监文庙。这不仅是一个宗教场所，还是越南第一所国立大学。这座保存完好的建筑群见证了越南丰富的学术传统和儒家遗产。沉浸在历史和学术中后，你可以漫步到位于河内市中心的环剑湖，也称为剑湖。这个风景如画的湖泊被郁郁葱葱的绿树环绕，是本地人和游客放松身心、享受风景的热门地点。位于环剑湖北部的一个小岛上，红桥连接着湖泊，岸边是玉山寺。到了晚上，体验越南最受喜爱的文化传统之一，水上木偶表演。这种独特的艺术形式起源于红河三角洲的稻田。水上精雕细琢的木偶在水上表演，伴随着传统音乐和故事讲述越南的民间传说和传统，你可感受震撼的壮观表演。

第五天：昇龙皇城 - 河内大教堂 - 河内歌剧院 → 新加坡



HAN5HC_BH_26APR24

康泰旅行社
HONG THAI TRAVEL



6533 1788



enquiries@hongthai.com.sg

注：

1. 在国际或当地重大节日活动举行期间，酒店住宿可能无法按照行程安排。
2. 团队如有合并或行程顺序更改，恕不预先告知，将以当地旅行社安排为准。
3. 赠送或红利项目将无任何替代或退款
4. 酒店等级是以当地为标准。如遇当地酒店客满等因素，将以同等级的酒店取代。
5. 若中英文行程版本出现不符之处，将以中文版本为依据。
6. 房间的差异，包括房型、面积、景观，均由酒店分配而定。
7. 团体全程将以华语讲解